
Září 2009 
 
REKONSTRUKCE JÍDELNY  A  ŠKOLNÍHO  DVORA 
 
 
 
Během prázdnin započala v areálu naší školy rozsáhlá  rekonstrukce  jídelny a školního 
dvora. 
Jak dlouho potrvá – nevíme. Snad do poloviny listopadu.  Bohužel nemůžeme v tuto 
dobu školní hřiště používat , což nás mrzí . Na hřiště se nedostaneme ani v hodinách 
TV, ani v odpoledním volnu. Stavba je stavba ! Z jejího průběhu přinášíme několik 
fotografií. 
 

                                     

Už se těšíme, až rekonstrukce skončí . Snad vám v listopadu  ukážeme, jak vše 
dopadlo…. 
 
 
 



 

1. ZÁŘÍ 2009 
 

Začal nový školní rok. HURÁ !!!!!! Nejvíce se jistě těšili noví prvňáčci. Vzhledem 
k rekonstrukci slavnostní uvítání neproběhlo tradičně  na školním hřišti, ale 
v našem divadélku.  
 

 
 

Děti v doprovodu maminek a tatínků našly svou paní učitelku, slavnostně 
se podepsaly a pak se jich ujali jejich starší kamarádi. 

Jsou to letošní deváťáci, kteří je dovedli do jejich slavnostně vyzdobených 
tříd.  

Prvňáčkům šla hlava kolem !!! Třída byla opravdu krásně vyzdobená a barevná. A 
ještě na ně čekalo plno dárků. 

Všem přejeme, ať se jim v naší škole líbí!!! 



 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
ZAČÍNAJÍ  VÝJEZDY  ZVANÉ  ADAPŤÁKY 
 

Ani se nestačili ve škole ohřát a ráno 2. září odjeli žáci 7.B na výjezd třídy na 
Živohošť. Výjezdy jsou totiž nedílnou součástí našeho školního života. Důvod byl 
prostý . Žáci se pomocí různých her seznamovali navzájem a hlavně s novou paní 
učitelkou třídní. A že se měli náramně, můžete vidět z následující fotodokumentace. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Jako druzí na adaptační výjezd vyrazily 6. třídy. Ubytovaly se v hotelu Hláska ve 

Zlenici. Během 8. – 10. září měli šesťáci  možnost seznámit se svými třídními učiteli a  
poznat nové spolužáky.  
 

 
 
Program byl zaměřen na stmelení třídních kolektivů. Děti zažily mnoho zábavy, her, 
dalších aktivit, zaměřených na spolupráci a toleranci. Navrhly a  vytvořily také vlastní 
vlajky tříd . 

 
 
 



 
 
Program zajišťovali třídní učitelky Dana Sládková a Kristýna Říhová, kterým pomáhali 
ze všech sil také Miroslav Hricz a Adam Drahoš. Úspěch měly nejen společenské 
hrátky , ale také sportovní hry, např. přehazovaná , kopaná. 

 

Protože počasí přálo a program byl bohatý, nikomu se zpátky do Prahy  nechtělo. 

Takže zase za rok!!!!! 

 



Také 8.A se vydala do přírody . Dne 15.9 odjela  na čtyřdenní pobyt k řece 

Vltavě.  

Výjezd očima  Terezky Pokorné: 

V Praze jsme ráno nasedli na vlak. Jeli jsme asi hodinu a půl. Potom jsme museli jít do 
našeho „tábora“. Všem to přišlo jako strašná dálka, protože jsme museli jít asi 4 
kilometry. Po chvíli naší cesty přijelo pro naše zavazadla auto. Řidičem byl jeden z 
našich zdravotníků, který se dívkám z naší třídy velmi líbil. Když jsme došli do 
„tábora“, pan učitel Hricz a Bauer nám oznámili, že budeme přiděleni do pokojů podle 
jejich rozřazení. To se všem vůbec nelíbilo, ale nemohli jsme nic dělat.                      

Šli jsme se ubytovat. K večeru jsme se seznámili s našimi zdravotníky a byla tam moc 
fajn atmosféra. Druhý den ráno jsme se sešli ve velké hale, kde jsme měli 
rozestavěné židličky a hráli jsme tam různé hry.  

 



 

 

 



Většinu našeho pobytu bylo hezky, takže jsme už po obědě šli ven. Teprve k večeru 
jsme začali dělat plakáty o naší  zemi (opravdu to byla sranda). Jelikož jsme to za dvě 
hodiny nestihli, tak jsem to dělali až další den. Odpoledne přijela Kamila z 3 oka. Hráli 
jsme s ní také hry jako se všemi ostatními. Na rozdíl od všech vyučujících se 
rozhodla, že s vybranou skupinkou lidí půjde na večerní procházku lesem. Já a dalších 
8 lidí jsme kolem půl desáté vyrazili. Sice byla zima, ale to ticho bylo úžasné. Být s 
naší třídou 4 dny vkuse není zrovna nejlepší. Pořád někdo křičí a křičí. Vrátili jsme se 
skoro v jedenáct hodin, takže jsme šli rovnou do postele. Ráno jsme s Kamilou začali 
probírat třídní pravidla.Trvalo to hrozně dlouho a nikoho to potom ani už nebavilo. 
Když jsme byli s pravidly hotovi, šli jsme na oběd. Vařili nám dobře a tak všem 
chutnalo. Po obědě jsme já a Alena byly pověřeny napsáním pravidel na velký papír, 
který bude poté pověšen v naší třídě nad tabulí. Kolem sedmé hodiny večer Kamila 
odjela a následovala ta nejlepší večeře z celého pobytu. Když jsme dojedli hlavní 
chod, pan učitel nás stále zastavoval, abychom neodcházeli. Nikdo to nechápal...Jenže 
náš úžasný pan učitel objednal všem pohár!!! Byl moc dobrý. Když jsme druhý den 
odjížděli, všichni ještě zde chtěli zůstat. Myslím, že to byla jedna z nejvydařenějších 
akcí třídy.  

 
 
Další třídy jako třeba 5.B. a 7.A  se  na výjezd teprve chystají. 
 

 



 
Deskohraní  

To tu ještě nebylo. Školní divadlo se dne 25.9.2009 proměnilo 
v jednu velkou hernu. Zasloužili se o to paní učitelka Věra 
Fenclová a pan zástupce  Miroslav Hricz .  Celé odpoledne si 
malé i velké děti mohly vyzkoušet plno méně známých 
deskových her. Jako instruktoři všem pomáhali splužáci z 8.A, 
kteří hry ovládasli a radili tu nejlepší taktiku. A co se hrálo 
nejvíce? Třeba UBONGO, NALO Ž A JEĎ, BLOKUS, nebo 
COLOUR. Celá akce měla velký úspěch, jedinou chybou bylo to, 
že odpoledne tak brzo skončilo. A tak brzy na shledanou při 
příštím deskohraní. 
 
 
 
 

 
 

 


